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Verslag vergadering ASD maandag 10 februari 2020  
 

Vergaderruimte: Gemeentehuis 
 

Notulen:  Evelien Moors 
Voorzitter: Dick de Kuijer 
Mka:  Guus Droppert 
Gasten:  Irene Karssen en Renate Zwarts 
    
1.1  Welkom Voorzitter 
1.2 Vaststellen agenda 

- Dick zit vandaag de vergadering voor als plaatsvervangend voorzitter. Hij opent de 
vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij noemt de afwezigen met bericht.  

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2. VN-Verdrag mensen met een beperking 

- De Nederlandse gemeentes dragen zorgen voor de implementatie van het VN-verdrag 
Handicap, dat sinds 2016 in Nederland geldt. Het doel van het verdrag is het verbeteren van 
de positie van personen met een beperking. Alle personen met een beperking moeten 
volwaardig kunnen meedoen aan de samenleving en de gemeentes moeten dat faciliteren. 
VNG heeft reeds een handreiking gemaakt waarin wordt benadrukt dat personen met een 
beperking goed moeten worden betrokken. De ASD bespreekt het verdrag en de rol van de 
gemeente Aalsmeer hierbij tijdens de vergadering van 9 maart met de betrokken 
beleidsmedewerker. De ASD bereidt deze vergadering het gesprek alvast voor, met name 
wat ze de beleidsmedewerker kunnen meegeven.  

- De ASD stelt dat het betrekken van ervaringsdeskundigen nodig is. Ook moet er worden gelet 
dat er breder wordt gekeken dan enkel fysieke beperking. Daarnaast is het goed om te kijken 
welke acties andere gemeentes al hebben ondernomen. Er kan verder door de gemeente 
bijvoorbeeld meer met symbolen worden gewerkt dan alleen met teksten.  

- De leden zullen alvast kijken binnen hun eigen netwerk of ze personen kennen die mogelijk 
als ervaringsdeskundigen kunnen worden doorgegeven bij het gesprek op 9 maart. Er kan 
bijvoorbeeld worden gekeken naar oud-leden van de ASD, maar ook jongeren zijn belangrijk 
om mee te nemen.  

 
3.  Aanbesteding Wmo-begeleiding  

- Renate Zwarts en Irene Karssen praten de ASD bij over de aanbesteding Wmo-begeleiding. 

Onder Wmo-begeleiding wordt verstaan: Dagbesteding, Individuele begeleiding, Respijtzorg 

en Persoonlijke verzorging Wmo. De huidige contracten lopen tot 1 januari 2021 en kunnen 

niet meer worden verlengd, waardoor een aanbesteding noodzakelijk is. Het betreft een 

Europese aanbesteding.  

- Het uitgangspunt van de aanbesteding is het voortzetten van de huidige opzet met enkele 

aanpassingen. Uit het cliëntervaringsonderzoek blijkt een ruime tevredenheid. Contracten 

worden aangegaan voor twee jaar met vervolgens twee keer een verlenging van een jaar. 

Desgevraagd geeft Irene aan dat aan Inkoop kan worden gevraagd waarom er voor 

verlengingen wordt gekozen, in plaats van een contract voor direct vier jaar. De geschatte 
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inkoopwaarde is 4.2 miljoen euro over vier jaar. Verwachting is dat het wel hoger zal worden; 

bijvoorbeeld respijtzorg zal waarschijnlijk hoger uitvallen.  

- Bij de aanbesteding is innovatie een van de aandachtspunten. Zorgaanbieders krijgen de 

ruimte om nieuwe (technologische) mogelijkheden in te zetten voor goede zorg en 

ondersteuning. Ook wordt er gehecht aan sociaal inkopen. Door Social Return on Investment 

(SROI) krijgen inwoners met een afstand tot de arbeidsmarkt meer kansen om deel te nemen 

aan de samenleving. Tot slot hebben zorgaanbieders een signalerende functie ten aanzien 

van bijvoorbeeld eenzaamheid en overbelasting van mantelzorgers.  

- In het Programma van Eisen zal er onder meer worden ingegaan op de kwaliteitseisen die 

worden gesteld aan de zorgaanbieder en het personeel. Ook de keuzevrijheid voor de 

inwoners is belangrijk. Tot slot is een speerpunt om de overgang van bijvoorbeeld Jeugd naar 

Wmo of Wmo naar Wlz soepeler te maken. Op de opmerking dat het toezicht op de kwaliteit 

nog vaag staat omschreven in het beleidsstuk, antwoordt Irene dat het in het Programma 

van Eisen zal worden gespecificeerd. Het gebeurt twee keer per jaar.  

- De GGZ-inloop werd weinig gebruikt door de Aalsmeerse inwoners en de kosten waren niet 

in verhouding. Het wordt dan ook niet opgenomen in deze aanbesteding. Op de vraag of een 

oorzaak van het geringe gebruik de fysieke afstand tot Amstelveen is, antwoordt Irene dat 

een collega hiernaar kijkt. Het kan een reden zijn. Renate voegt toe dat mocht iemand uit 

Aalsmeer toch wel gebruik willen maken van de dienst in Amstelveen, dat mogelijk zal zijn.  

- Wat betreft planning zal in mei de aanbesteding worden aangekondigd op Tenderned. De 

voorlopige gunning vindt plaats in augustus en de definitieve gunning in oktober. De 

implementatiefase staat gepland voor september t/m december. De overeenkomst zal 

ingaan per 1 januari 2021.  

- Dick dankt Irene en Renate voor hun aanwezigheid en toelichting. Het DB en de werkgroep 

Wmo zullen kijken of een advies nodig is. Een advies dient voor eind maart te zijn gestuurd.  

 

4.1  Ingekomen en uitgaande stukken 
- De raad bespreekt de ingekomen en uitgaande post.  
- Het DB beraadt zich nog over een document management systeem. Er dient hierbij ook te 

worden gekeken naar welk systeem de gemeente gebruikt in verband met dataveiligheid.  
 

4.2 Mededelingen Dagelijks Bestuur 
- Kamer 11 in het Gemeentehuis wordt de vaste vergaderruimte van de ASD. Er zal nog 

worden gekeken naar de vergaderdata.  
- Binnenkort zal een vacature uitgaan voor de drie aanstaande open posities. Joke zal als 

contactpersoon worden genoemd in de vacature. De gesprekken zullen worden gevoerd 
door Theo, Jaap en Dick.  

- Clement van der Klooster zal tijdens de volgende vergadering langskomen.   
 
5. Verslag ASD 16012020 

- Het verslag wordt met een wijziging vastgesteld. Het zal op korte termijn op de website 
worden geplaatst. 

- Naar aanleiding van het verslag geeft Bart aan benieuwd te zijn naar de activiteiten van 
Buurtwerk.  
 

6. Taskforce Wonen en Zorg 
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- De ASD bespreekt het uitkomen van het rapport ‘Oud en zelfstandig in 2030’ en of er een 
advies moet worden gestuurd over vergrijzing.  

- De raad besluit eerst een separate heisessie over dit onderwerp te houden, waarin kennis 
kan worden vergaard en de positie kan worden bepaald. De heisessie kan wellicht leiden tot 
een advies. Het DB zal het idee van de heisessie uitwerken.  
 

7. Besluitenlijst en Wat verder ter tafel komt 
- De besluitenlijst wordt doorgenomen en geactualiseerd. 
- Marian zal vanwege een ingreep de komende tijd niet aanwezig zijn.  

 
8. Volgende vergadering: maandag 9 maart met: 

- De toelichting Jeugdhulp en het bespreken van het VN-Verdrag staan in ieder geval op de 
agenda van de vergadering van 9 maart. Er zal worden gekeken of de presentatie over Spirit 
kan worden verschoven naar de vergadering van april.   

 
21.30 uur            Sluiting 
 
Besluitenlijst 
 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart op 
agenda zetten 

2020 Dick 

     

20191007  Sturen foto en introductie naar Dick voor website Februari 2020 Mirjam 

     

20200210  Kijken of een advies inz. aanbesteding Wmo-
begeleiding wenselijk is 

Februari 2020 DB en 
werkgroep 
Wmo 

20200210  Plannen heiavond over de vergrijzing en de gevolgen 
voor Wonen en Zorg 

Februari 2020 DB 

20200210  Kijken of presentatie Spirit naar de april vergadering 
kan worden verschoven 

Februari 2020 DB 

 


